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 Încheiat azi, 27 septembrie 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a 

Consiliului Local al municipiului  Alba-Iulia. 

  Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1092/20. 09. 2023 a Primarului 

municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 21 septembrie  

2023. 

  Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.  

 Marcel Jeler: ”La ședință sunt prezenți un număr de 21 consilieri.  Așadar, 

ședința noastră este legal constituită. Domnul consilier Ioan Fulea, domnul consilier 

Lupea Ioan Gabriel, doamna consilier Nanu Dana Elisabeta și domnul consilier Raul 

Sebastian Tudorașcu  participă la ședința de consiliu în regim de videoconferință. 

  Înainte de a da cuvântul domnului președinte, vreau să supun aprobării 

dumneavoastră procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de 30 

august 2023. Așadar, supun la vot procesul verbal. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri?” 

   ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel 

Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

   Marius Filimon: ”Vă propun ca modalitate de vot a ședinței de azi, votul 

deschis prin ridicare de mână pentru cei prezenți în sală și votul prin apel nominal 

pentru colegii din on line. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, această propunere a fost votată cu 21 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, 

Marius Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, 

Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu 

Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu 

Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.” 

 Marius Filimon: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Georgeta Rânghet – 

director Direcția juridică, administrație publică locală,  dl. Daniel Stan – director 

Direcția tehnică,  d-na Delia Cristescu - director Direcția de asistență Socială,          

dl. Alexandru Damian – arhitect șef, dl. Bogin Ștefan – șef Serviciu resurse umane-

administrativ,  d-na Crina Dumitrescu – director Direcția Programe,d-na Andreea 

Giurgiu – inspector Compartiment proceduri administrative, învățământ, d-na 



Mihaela Petcu - consilier Serviciul administrație publică locală, juridic, contencios, 

d-na Bucur Beatrice consilier Serviciul administrație publică locală, juridic, 

contencios -  precum şi presa.” 

  Pleșa Gabriel: ”Pe ordinea de zi avem 26 proiecte. Suplimentar au fost 

introduse 8 proiecte:   

  27. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici – 

faza proiect tehnic pentru obiectivul de investiții: ”Renovarea energetică  moderată a 

clădirilor publice – Colegiul Național HCC din municipiul Alba Iulia”. 

  28. Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc  domeniul privat al municipiului Alba Iulia, aprobat prin HCL nr. 

334/2022. 

  29.  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor și tarifelor la Muzeul Palatul 

Principilor  Transilvaniei. 

  30. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare 

date – rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Calea 

Moților, nr. 95, bl. M2A, ap. 2. 

  31. Proiect de hotărâre privind  aprobarea modificării HCL nr. 126/2017 

privind  aprobarea proiectului Conservarea, Restaurarea și Valorificarea durabilă  a 

ansamblului Palatul Principilor din Alba Iulia – Centru Expozițional Corp Principal 

”E”, a cheltuielilor legate  de proiect și a acordului de parteneriat  cu Ministerul 

Apărării Naționale și cu Ministerul Culturii și Identității Naționale, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  32. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice, faza studiu de 

fezabilitate și indicatorii tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: 

”Înființarea centrului de colectare prin aprot voluntar” în Municipiul Alba Iulia. 

  33. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor 

Publice și Administrației, prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” SA, a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții: ”Reabilitare, dotare și modernizare spații cinematografice Columna din 

Municipiul Alba Iulia” în cadrul Programului Național de Construcții de Interes 

Public sau Social, Subprogramul ”Săli de Cinema”. 

  34. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, 

faza documentație de avizare a lucrărilor de investiții, pentru obiectivul de investiții: 

”Reabilitare, dotare și modernizare  spații cinematografice Columna din Municipiul 

Alba Iulia.   

  De pe ordinea de zi au fost retrase următoarele proiecte:  

  7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții, a organigramei și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Creșei Municipiului Alba 

Iulia. 

  9. Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată 

în cuprinsul Hotărârii  Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 226/2023. 

  10. Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată 

în cuprinsul   

  Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la 

deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude până 



la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă 

dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.” 
   

  Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea 

 
             ORDINE DE ZI: 
 

  1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia în Consiliile de administrație ale unităților de învățământ 

preuniversitar cu personalitate juridică de pe raza municipiului Alba Iulia pentru 

anul școlar 2023-2024 

 2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 177/2023 privind aprobarea Regulamentului pentru 

organizarea evenimentului ,, Nunta de Aur” dedicat persoanelor care împlinesc 50 

de ani de căsătorie precum și alocarea sumelor aferente din bugetul local, capitolul 

,,Asistenţă Socială” 

 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei IV pentru repartizarea 

locuințelor sociale disponibile de închiriat în anul 2023 

 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuințelor 

pentru tineri, destinate închirierii situate în Municipiul Alba Iulia, str. Lalelelor, nr. 

97A 

 5. Proiect de hotărâre aprobarea listei de repartizare a locuințelor pentru tineri, 

destinate închirierii situate în Municipiul Alba Iulia, str. Nazareth Illit 

  6. Proiect de hotărâre privind actualizarea programului de transport public 

local de persoane pentru zona tarifară „zona 1 municipiul Alba Iulia” 

 7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții, a organigramei și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Creșei Municipiului Alba 

Iulia – proiectul este retras de pe ordinea de zi. 

  8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Oportunitate pentru 

fundamentarea și stabilirea soluțiilor optime de delegare a gestiunii serviciului 

public de salubrizare pentru activitatea de dezinsecție, dezinfecție și deratizare din 

Municipiul Alba Iulia, a Caietului de sarcini al serviciului public de salubrizare 

pentru activitatea de dezinsecție, dezinfecție și deratizare din Municipiul Alba Iulia 

și a Contractului– cadru de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare 

pentru activitatea de dezinsecție, dezinfecție și deratizare pe domeniul public al 

Municipiului Alba Iulia 

  9.  Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată 

în cuprinsul Hotărârii Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr.226/2023 

  10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale 

strecurată în cuprinsul Hotărârii Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

nr.225/2023 

  11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice 

faza DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul:“REABILITARE 

STRAZI MUNICIPIUL ALBA IULIA – STRADA APULUM SI STRADA 

GEMINA” 



  12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru: 

,,CONSTRUIRE LOCUINȚE COLECTIVE CU SPAȚII COMERCIALE LA 

PARTER ȘI PARCELARE TEREN” - Municipiul Alba Iulia, Str. CALEA 

MOȚILOR, Nr. 217, județul Alba 

  13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru: "CONSTRUIRE HALĂ PENTRU SPAȚII ADMINISTRATIVE, DE 

DEPOZITARE ȘI ÎMPREJMUIRE" - Municipiul Alba Iulia, ȘOSEAUA DE 

CENTURĂ, Nr. 168, județul Alba 

  14.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru: "DEMOLARE CONSTRUCȚIE corp C1 (Cabana dintre sălcii cu terasa) ȘI 

PARȚIALĂ corp C3 (extindere construcție C1) și CONSTRUIRE SALA DE 

EVENIMENTE" - Municipiul Alba Iulia, Șoseaua DN1, nr 4, județul Alba 

  15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru construire "LOCUINȚĂ UNIFAMILIALĂ, BAZIN ECOLOGIC 

VIDANJABIL ȘI ÎMPREJMUIRE-Municipiul Alba Iulia,Str. Hera, nr. 25, județul 

Alba 

  16. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii temporare a unui imobil 

– teren, din administrarea Consiliului Local al Municipiului Alba Iulia în 

administrarea Consiliului Județean Alba 

  17. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 

două camere de gardă, în suprafață de 53,92 mp fiecare, situate în Municipiul Alba 

Iulia, Cetatea Alba Carolina, la parterul Porții a III-a  

  18. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință gratuită către 

Parohia Ortodoxă ”CETATE II” Alba Iulia a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

str.Energiei, nr.2A 

  19.  Proiect de hotărâre cu privire la propunerea de atribuire prin ordin al 

prefectului județul Alba a cotei de 32/416 mp teren intravilan înscris în CF.nr.73196 

– C1- U2 Alba Iulia cu nr.top. 4354/32/1/1/VIII situat în Alba Iulia,str. Apulum, nr.4, 

Bl.AC26, Ap.8, Jud. Alba în favoarea numiților Lupu Bujor Ștefan și Lupu Maria 

  20. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei către Municipiul Alba Iulia, 

a unui imobil-(drum)înscris în CF nr.96596 în suprafaţă de 122 mp, aferent străzii 

Milenium aflat în proprietatea numiților Todea Constantin Milu și Todea Maria   21.  

 21. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei către Municipiul Alba Iulia, 

a unui imobil-(drum) înscris în CF nr.109983 în suprafaţă de 19 mp, aferent străzii 

Hațeg aflat în proprietatea numiților Gherman Marcel și Gherman Daniela 

  22. Proiect de hotărâre cu privire la propunerea de atribuire prin ordin al 

Prefectului județul Alba a cotei de 21/212 mp teren intravilan înscris în CF.nr.70576 

- C1-U6 Alba Iulia cu nr.topo.2308/1/70/VI situat în Alba Iulia, str.Arieșului nr.17, 

Bl.219, Ap.6, Jud. Alba în favoarea numiților Danciu Constantin și soția Danciu 

Maria 

   23. Proiect de hotărâre cu privire la propunerea de atribuire prin ordin al 

prefectului județului Alba a suprafeței de 602 mp teren intravilan înscris în 

CF.nr.77104 – Alba Iulia cu nr.topo.1677/2, 1678/2 situat în Alba Iulia, 

bld.Ferdinand I nr.57A, Jud. Alba în favoarea numiților Leahu Groza Dorina 

Georgeta și soțul Leahu Groza Titus 



  24. Proiect de hotărâre privind luarea la cunostință a Declaraţiei de renunțare 

la dreptul de proprietate autentificată sub nr. 876/12.07.2023, aprobarea preluării și 

înscrierii dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia – domeniul privat a 

imobilului (teren) în suprafață de 2001 mp, situat în Alba Iulia, str. Orizont 14 

  25. Proiect de hotărâre privind luarea la cunoștiința a declarației de renunțare 

la dreptul de proprietate autentificată sub nr.709/7.06.2023, aprobarea preluării și 

înscrierii dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia- domeniul privat a 

imobilului (teren) în suprafață de 493 mp situat in strada Spiru Haret 

  26.  Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință care va 

conduce lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada octombrie 

- decembrie 2023 

  27.  Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici -

faza proiect tehnic -pentru obiectivul de investiții: ”RENOVAREA ENERGETICĂ 

MODERATĂ A CLĂDIRILOR PUBLICE – COLEGIUL NAȚIONAL HCC DIN 

MUNICIPIUL ALBA IULIA” 

  28.  Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul privat municipiul Alba Iulia, aprobat prin HCL nr.334/2022    

  29. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor și tarifelor la Muzeul Palatul 

Principilor Transilvaniei 

  30. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare date 

-rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Calea Moților nr.95, 

Bl.M2A, ap.2 

  31.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării HCL nr. 126/2017 privind 

aprobarea proiectului Conservarea, Restaurarea și Valorificarea durabilă a 

ansamblului Palatului Principilor din Alba Iulia – Centru Expozițional Corp 

Principal „E”, a cheltuielilor legate de proiect și a acordului de parteneriat cu 

Ministerul Apărării Naționale și cu Ministerul Culturii și Identității Naționale, cu 

modificările și completările ulterioare 

   32. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice, faza Studiu de 

fezabilitate și indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: ”Înființarea 

centrului de colectare prin aport voluntar” în Municipiul Alba Iulia 

  33.  Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor 

Publice și Administrației, prin Compania Naționalăp de Investiții ”C.N.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții: 

”REABILITARE, DOTARE ȘI MODERNIZARE SPAȚII CINEMATOGRAFICE 

COLUMNA DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA” în cadrul Programului Național de 

Construcții de Interes Public sau Social, Subprogramul ”SĂLI DE CINEMA” 

  34.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza 

Documentație de Avizare a Lucrărilor de Investiții, pentru obiectivul de investiții: 

”REABILITARE, DOTARE ȘI MODERNIZARE SPAȚII CINEMATOGRAF COLUMNA 

DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA 

 

  1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia în Consiliile de administrație ale unităților de învățământ 

preuniversitar cu personalitate juridică de pe raza municipiului Alba Iulia pentru anul 



școlar 2023-2024  

  Se dă cuvântul d-nei Andreea Giurgiu – consilier Compartimentului proceduri 

administrative, învățământ  – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate.    

  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate, 

protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Andreea Giurgiu: „Bună ziua. Ca urmare a solicitărilor primite de la directorii 

unităților de învățământ, Consiliul local trebuie să desemneze reprezentanții în 

consiliile de administrație. La desemnarea reprezentanților trebuie să țineți cont că 

nu pot avea calitatea de personal didactic de predare, auxiliar sau de conducere  în 

unitatea unde va fi desemnat. Din câte am înțeles, ați primit deja propunerile de 

reprezentanți pe fiecare unitate de învățământ. Dacă sunteți de acord sau dacă doriți 

să modificați ceva.” 

  Marius Filimon: ” Au fost diverse discuții pe aceste propuneri. Vă rog să îmi 

spuneți care e forma finală pe care ați convenit-o în comisie.” 

  Corina Rotar: ”Am trimis-o doamnei Andreea Giurgiu.” 

  Andreea Giurgiu: ” 

(1) Colegiul Naţional „Horea, Cloşca şi Crişan” Alba Iulia 

 - TUDORAȘCU RAUL SEBASTIAN 

 - ROTAR CORINA 

 

(2) Colegiul Economic „Dionisie Pop Marţian” Alba Iulia 

 - FLOREA PAUL VICTOR 

 - GAVRILA PAVEN IONELA 

 

(3) Liceul Tehnologic „Alexandru Domşa” Alba Iulia 

 - LUPEA IOAN GABRIEL 

 - HORȘA IONUȚ 

 

(4) Liceul Tehnologic „Dorin Pavel” Alba Iulia 

 - ROTAR CORINA 

 - CÂMPEANU-VLAD IOANA SILVIA 

 

(5) Colegiul Tehnic „Apulum” Alba Iulia 

 - FULEA IOAN 

 - CÂMPEANU-VLAD IOANA SILVIA 

 

(6) Liceul de Arte „Regina Maria” Alba Iulia 

 - FULEA IOAN 

 - VÂRTEI SERGIU NICOLAE 

 

(7) Liceul cu Program Sportiv Alba Iulia 

 - MEDREA PETRU GABRIEL 

 - GAVRILA PAVEN IONELA 

 



(8) Seminarul Teologic Ortodox „Sfântul Simion Ştefan” Alba Iulia 

 - VÎLCAN MARCELA 

 - VÂRTEI SERGIU NICOLAE 

 

(9) Liceul Teologic Romano-Catolic „Grof Majlath Gusztav Karoly” Alba Iulia 

 - ROMAN ROBERT PAUL 

 

(10) Școala Gimnazială „Vasile Goldiş” Alba Iulia 

 - FLOREA PAUL VICTOR 

 - BUCUREȘTEAN NARCISA IOANA 

 

(11) Școala Gimnazială „Avram Iancu” Alba Iulia 

 - STANCIU ALIN GHEORGHE 

 - CÂMPEANU-VLAD IOANA SILVIA 

 

(12) Școala Gimnazială „Ion Agârbiceanu” Alba Iulia 

 - MAREAN VASILE CLAUDIU 

 - CIOROGAR SABINA 

 

(13) Școala Gimnazială „Mihai Eminescu” Alba Iulia 

 - LUPEA IOAN GABRIEL 

 - MEDREA BOGDAN 

 

(14) Grădiniţa cu Program Prelungit Step by Step nr. 12 Alba Iulia 

 - OLTEAN SABINA LARISA  

 - MAREAN VASILE CLAUDIU 

 

(15) Grădiniţa cu Program Prelungit „Scufiţa Roşie” Alba Iulia 

 - BUCUREȘTEAN NARCISA IOANA 

 - NANU DANA ELISABETA 

 

(16) Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 8 Alba Iulia 

 - HORȘA IONUȚ 

 - ROTAR CORINA 

 

(17) Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 11 Alba Iulia 

 - FLOREA PAUL VICTOR 

 - BUCUREȘTEAN NARCISA IOANA 

 

(18) Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 16 Alba Iulia 

 - NANU DANA ELISABETA 

 

(19) Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 13 Alba Iulia 

 - GAVRILĂ PAVEN IONELA 

 - NANU DANA ELISABETA 

 

(20) Grădiniţa cu Program Prelungit „Dumbrava Minunata” Alba Iulia 

 - DUMITRU NICOLAE ALEXANDRU DAN 

 - OLTEAN SABINA LARISA 

 

(21) Şcoala Postliceala Sanitara Alba Iulia 



 - VÎLCAN MARCELA 

 

(22) Școala Primară „1 Decembrie 1918” Alba Iulia 

 - GAVRILĂ PAVEN IONELA 

 

(23) Grădinița cu Program Normal „Emanuel” Alba Iulia 

 - MEDREA PETRU GABRIEL 

 

(24) Grădinița cu Program Normal „Licurici” Alba Iulia 

 - TUDORAȘCU RAUL SEBASTIAN 

 

(25) Creșa municipiului Alba Iulia 

 - STANCIU ALIN GHEORGHE.” 
  Florea Paul Victor: ”Până acum am fost membru inclusiv  la consiliul de 

administrație la HCC. Dacă colegii mei, doamna Rotar și domnul Raul Tudorașcu vor 

să rămână acolo, este în regulă. Dar sunt convins că nu ar fi în regulă să nu mai fac 

parte din consiliul de administrație de la Școala nr. 7 unde am o colaborare bună cu 

profesorii și chiar merg la ședințe și au și ei nevoie de mine acolo.” 

  Marius Filimon: ”Care este propunerea?” 

  Andreea Giurgiu: ”Propunerile sunt Lupea Gabriel și Medrea Bogdan.” 

  Florea Paul Victor: ”Dacă colegul Lupea ar vrea să se retragă, aș vrea să merg în 

locul dânsului.” 

  Lupea Ioan Gabriel: ”Fără nici un fel de problemă.”   

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul nr. 1 

cu modificările discutate. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu modificările a fost votat cu 21 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius 

Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, 

Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin 

Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 366/2023 

     

  2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia nr. 177/2023 privind aprobarea Regulamentului pentru 

organizarea evenimentului ,,Nunta de Aur” dedicat persoanelor care împlinesc 50 de ani 

de căsătorie precum și alocarea sumelor aferente din bugetul local, capitolul ,,Asistenţă 

Socială”   

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.    

  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate, 

protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”   



  Delia Cristescu: ”Proiectul face referire la modificarea sumei pe care am stabilit-

o deja printr-o hotărâre în organizarea evenimentului  adresat persoanelor vârstnice. Și 

în articolul 1 scrie  de ce anume dorim să creștem baremul până la 100 mii lei.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul 

Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 367/2023 

 

   3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei IV pentru repartizarea locuințelor 

sociale disponibile de închiriat în anul 2023 

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, sănătate, 

protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”   

  Delia Cristescu: ”Proiectul face referire la lista IV de repartizare  a locuințelor 

sociale. De la ultima listă, lista III, s-a mai disponibilizat un apartament. Nu am făcut 

decât să luăm lista existentă și să mergem mai jos o poziție. Este vorba de persoana care 

este trecută în anexa acestui proiect.”     

   Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul 

Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 368/2023 

 

  Părăsește ședința de consiliu domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

  

  4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuințelor 

pentru tineri, destinate închirierii situate în Municipiul Alba Iulia, str. Lalelelor, nr. 

97A. 

  Se dă cuvântul d-nei Luminița Fara – consilier compartiment informare, presă, 

comunicare și relații cu publicul – care prezintă proiectul de hotărâre precum și 



raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Luminița Fara: ”Este vorba de repartizarea locuințelor pentru tineri, locuințe 

ANL, nou construite pe strada Lalelelor, nr. 97A.  Vreau să încep. Dintr-o regretabilă 

eroare, în anexă am scris blocul I și II roman. Este 1 și 2 arab. Aici avem 36 de locuințe 

dintre care 21 sunt ale Primăriei, 15 sunt stabilite printr-un protocol și revin unității 

militare. Comisia socială care s-a întrunit  pentru întocmirea listei de repartizare a 

preluat din lista de priorități stabilită luna trecută solicitanții care se încadrau. Și 

repartizarea  acestor locuințe s-a făcut prin asigurarea  spațiului la care au dreptul 

solicitanții de locuințe în funcție de numărul de persoane. Deci, în anexă noi am preluat 

în funcție  de punctaj, în funcție de numărul de copii. Avem șapte apartamente cu trei 

camere, 11 apartamente cu două camere și trei garsoniere. Vreau să precizez că am avut 

și cu punctaj egal cinci familii. Comisia socială a ales din cele cinci familii, familia cu o 

situație socială mai deosebită. Cu persoană cu handicap.”   

  Marius Filimon: „Discuții? Nu sunt. Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? 

Abțineri? Împotrivă?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, 

Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 369/2023 

   

  5. Proiect de hotărâre aprobarea listei de repartizare a locuințelor pentru tineri, 

destinate închirierii situate în Municipiul Alba Iulia, str. Nazareth Illit   

  Se dă cuvântul d-nei Luminița Fara – consilier compartiment informare, presă, 

comunicare și relații cu publicul – care prezintă proiectul de hotărâre precum și 

raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Luminița Fara: ”Se referă tot la repartizarea unor locuințe ANL  dar care au 

devenit vacante. Deci, titularii au renunțat  la aceste garsoniere pe Nazaret Ilit, nr. 5. Tot 

din aceeași listă de priorități au fost desemnate cele patru persoane  singure care să 

ocupe aceste garsoniere. Le aveți în anexe.”     

  Marius Filimon: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?” 



  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 370/2023   

  

  6. Proiect de hotărâre privind actualizarea programului de transport public 

local de persoane pentru zona tarifară „zona 1 municipiul Alba Iulia”   

  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană– consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă  - care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Călin Sunzuiană: ”Este vorba despre suplimentarea cu un mijloc de transport la 

linia 107 dinspre Bărăbanț și linia 110 dinspre Micești-Orizont pentru a deservi elevii 

care frecventează Liceul Sfântul Iosif. Va fi un autobuz dimineața și la amiază când se 

întorc către casă.” 

  Marius Filimon: „Supun la vot  proiectul. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 371/2023 

 

  7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții, a organigramei și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Creșei Municipiului Alba 

Iulia – proiectul este retras de pe ordinea de zi. 
 

 Revine în sala de ședință domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 
 

  8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Oportunitate pentru 

fundamentarea și stabilirea soluțiilor optime de delegare a gestiunii serviciului public de 

salubrizare pentru activitatea de dezinsecție, dezinfecție și deratizare din Municipiul 

Alba Iulia, a Caietului de sarcini al serviciului public de salubrizare pentru activitatea de 

dezinsecție, dezinfecție și deratizare din Municipiul Alba Iulia și a Contractului– cadru 

de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare pentru activitatea de dezinsecție, 



dezinfecție și deratizare pe domeniul public al Municipiului Alba Iulia   

 Se dă cuvântul d-lui Ovidiu Muntean – consilier Serviciul întreținerea 

domeniului public – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate.  

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Ovidiu Muntean: ”Bună ziua. Pentru continuarea serviciului public  de 

dezinsecție, dezinfecție și deratizare dorim să supunem atenției dumneavoastră 

aprobarea unor documente esențiale și anume: studiul de oportunitate pentru 

fundamentarea și stabilirea soluțiilor optime de delegare a gestiunii serviciului public de 

salubrizare pentru activitatea de dezinsecție, dezinfecție și deratizare din Municipiul 

Alba Iulia, a caietului de sarcini al serviciului public de salubrizare pentru activitatea de 

dezinsecție, dezinfecție și deratizare din Municipiul Alba Iulia și a contractului– cadru 

de delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare pentru activitatea de dezinsecție, 

dezinfecție și deratizare pe domeniul public. La ora actuală acest serviciu funcționează  

cu un contract doar pe acest an, urmând ca prin aprobarea acestor documente să putem 

organiza o licitație pe legea 51/2006 a serviciilor comunitare de utilități publice, o 

licitație prin care să acordăm pe cinci ani serviciul unei firme.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Am eu o întrebare la caietul de sarcini. La articolul 2, 

punctul nr. 7 – autovehiculele și autoutilitarele  mai sus menționate trebuie să se 

încadreze în norma de poluare euro 6. Este ceva prevedere legislativă care impune euro 

6? Pentru că, într-adevăr scopul e să urmărim o poluare cât mai mică în municipiu. Dar 

euro 6 înseamnă să fie cam noi utilajele respective. Și poate nu e chiar în interesul 

nostru.” 

  Ovidiu Munteanu: ”Nu aș putea să vă răspund. Colegii care au întocmit.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Dacă nu este prevedere legislativă care să îți impună așa 

ceva, eu consider că și euro 5 ar fi suficient.” 

  Pleșa Gabriel: ”Ca inițiator pot spune că sunt de acord. Și mie, euro 6 mi se pare 

puțin cam restrictivă, având în vedere că euro 5 circulă în oraș și sunt de acum 3 – 4 ani 

de zile.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Sincer, eu nu am verificat legislația dacă impune norma 

euro 6.” 

  Marius Filimon: ”Puteți face, domnul Vârtei, un amendament dar cu condiția să 

nu fie legiferat cu euro 6.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Așa o să fac. Un amendament. În măsura în care este 

posibil să prevedem la punctul 2, punctul 7 norma de poluare  minim euro 5.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot  amendamentul. 

Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 



Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin 

Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 Marius Filimon: „Supun la vot  proiectul cu amendamentul. Cine este pentru? 

Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 21 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius 

Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, 

Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin 

Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 372/2023  
 

  9.  Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată 

în cuprinsul Hotărârii Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr.226/2023 – 

proiectul este retras de pe ordinea de zi. 

  10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale 

strecurată în cuprinsul Hotărârii Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

nr.225/2023 – proiectul este retras de pe ordinea de zi. 
 

  11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 

DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul:“REABILITARE STRAZI 

MUNICIPIUL ALBA IULIA – STRADA APULUM SI STRADA GEMINA”. 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică  -   care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Daniel Stan: ”Este vorba de aprobarea documentației tehnico-economice faza 

DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul:“REABILITARE STRAZI 

MUNICIPIUL ALBA IULIA – STRADA APULUM SI STRADA GEMINA”. 

Valoarea totală a investitiei (inclusiv TVA): 7.373.219,68 lei din care C+M: 

6.424.086,76 lei. Avem strada Apulum, Gemina. Pe strada Gemina o să avem și 

reabilitare rețea de apă. În rest, o să fie partea de asfalt, spații verzi, trotuare.” 

  Lupea Ioan Gabriel: ”Aș putea să întreb și eu? Vă rog! Avizul comisiei?” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Au fost mai multe discuții în comisie. Ne-am întâlnit on 

line. Două abțineri și un vot pentru. Avizul este nefavorabil din perspectiva discuției 

legată de oportunitatea, legată de investiția asupra acestor străzi. Și aici ne referim 

inclusiv la ceea ce scrie în raportul de specialitate. Străzile sunt de folosință locală cu 

trafic foarte redus asigurând accesul la locuințe și servicii curente. Deci, din perspectiva 

oportunității, respectiv a priorităților care sunt la momentul acesta în oraș și a resurselor 

pe care le are în bugetul local și cum sunt acestea alocate.” 

  Lupea Ioan Gabriel: ”De asta am întrebat care este avizul comisiei. Cunosc 

străzile, știu în ce zonă se află și nu mi s-ar părea oportună investiția. Ținând cont că nu 

sunt foarte circulate, știu că sunt asfaltate. Nu știu care este situația lor în momentul de 

față dar știu că sunt foarte multe străzi neasfaltate în oraș.” 

  Pleșa Gabriel: ”Stimați colegi! În primul și în primul rând noi nu votăm aici 

investiția. Noi votăm niște indicatori tehnico-economici. Investiția se va vota când se 



bugetează. Asta să fim bine înțeleși. S-a făcut o documentație care ne-a arătat ce ne 

costă reabilitarea acelor străzi. Și acum noi votăm indicatorii tehnico-economici. Nu 

investiția în sine. Asta e bine de știut de la început.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Astăzi într-adevăr este o zi festivă. Trei ani de când 

suntem onorați de către locuitorii orașului să îi reprezentăm. Cred că noi suntem ai 

orașului și orașul este al nostru. Iar prioritatea înseamnă echitate din punctul meu de 

vedere. Și consider că trebuie să le facem tuturor în egală măsură. Și eu consider că nu 

este oportun.”  

  Ia cuvântul domnul Andrei Barbu care susține faptul că aceste două străzi nu au 

fost cuprinse pe lista de investiții la aprobarea bugetului general de venituri și cheltuieli 

al municipiului Alba Iulia. Și consideră că proiectul nu este oportun. 
 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Dacă nu votăm acum investiția, păi atunci la ce să votăm 

indicatorii care în maxim 2 – 3 luni, cu siguranță nu vor mai fi aceștia. Avem experiența 

ultimilor doi ani.” 

  Pleșa Gabriel: ”Pentru că dacă nu votăm indicatorii, nu putem merge mai departe 

să găsim banii. Foarte simplu. Da?” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Vreți să vă spun câte  am avut de întâi am discutat  cu 

CNI-ul pe urmă le-am votat indicatorii.  O să le caut și o să le aduc. Mulțumesc.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu am o întrebare. La strada Gemina văd că sunt două 

tronsoane. Sper că nu este tronsonul care este cu piatră cubică. Nu?” 

  Daniel Stan: ”Nu.” 

  Medrea Bogdan: ”Nu înțeleg înverșunarea colegilor noștri pentru aceste străzi 

foarte scurte. Poate putem încheia practic renovarea unui centru al orașului. Haideți să 

facem și aceste două străzi.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Ionuț Horșa, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel 

Stelian, Alin Stanciu, Raul Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan 

și 3 abțineri Gavrilă Paven Ionela, Lupea Ioan Gabriel, Nanu Dana Elisabeta.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 373/2023   

  

  Părăsește ședința domnul consilier Sandu Cornel Stelian, domnul consilier Raul 

Sebastian Tudorașcu și domnul consilier Ioan Fulea. 
 

  12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru: 

,,CONSTRUIRE LOCUINȚE COLECTIVE CU SPAȚII COMERCIALE LA 

PARTER ȘI PARCELARE TEREN” - Municipiul Alba Iulia, Str. CALEA 

MOȚILOR, Nr. 217, județul Alba 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 



  Se dă cuvântul d-lui Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil cu amendament acest 

proiect.”  

  Alexandru Damian: ”Suntem în zona Alba Iulia – Micești adiacent centru 

comercial Peny. Este o documentație de urbanism care a fost de încă două ori în ședință 

de consiliu. De ambele ori a fost respinsă. De data aceasta, proiectantul și beneficiarul 

au revenit cu un regim de înălțime acceptat și care nu modifică reglementările din zonă, 

în sensul în care la strada Calea Moților se păstrează regimul de înălțime P + 3 etaje iar 

în spatele acestui P + 3  se propune un regim de înălțime P + 2. În regulamentul local de 

urbanism aferent PUG, regimul maxim de înălțime este parter + etaj + mansardă. Cu 

două etaje, teoretic se păstrează fix același număr de niveluri, documentația de 

urbanism fiind propusă spre aprobare ca atare.” 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”În comisie am discutat și noi despre acest proiect. 

Așa cum am decis în comisie, propun amendament ca partea din spate care este supusă 

reglementărilor să se impună respectarea regimului de înălțime actual cu imposibilitatea 

de a veni ulterior și a construi încă un etaj. E foarte important acest lucru.” 

  Segiu Nicolae Vârtei: ”Adică, să fie un PUZ restrictiv.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot amendamentul 

domnului consilier Dumitru Nicolae Alexandru. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,   

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel,  Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina 

Rotar,  Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan, un vot împotrivă Florea 

Victor Paul și o abținere Claudiu Marean.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar,  Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 374/2023   
 

 Revine on line domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu și domnul consilier 

Ioan Fulea.  

 

  13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru: "CONSTRUIRE HALĂ PENTRU SPAȚII ADMINISTRATIVE, DE 



DEPOZITARE ȘI ÎMPREJMUIRE" - Municipiul Alba Iulia, ȘOSEAUA DE 

CENTURĂ, Nr. 168, județul Alba 

 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Alexandru Damian: ”Suntem pe un teren adiacent unității Crios, chiar pe centură, 

aproape de intersecția cu strada Pietrar, spre Elis Pavaje. Se propune amenajarea unei 

hale de producție și depozitare așa cum vedeți în această planșă de reglementări. 

Accesul se va realiza ... se va face un acces comun. Există avizul de la drumuri 

naționale pentru  pentru rezolvarea accesului cu bandă de accelerare, decelerare. Se 

reglementează un procent de minim 20% spațiu verde pe parcelă  și parcările pentru 

autoturisme și mașinile mari undeva în spate.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar,  Alin Stanciu,  Raul Sebastian 

Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 375/2023   
 

 Revine în sala de ședință domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 
 

  14.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru: "DEMOLARE CONSTRUCȚIE corp C1 (Cabana dintre sălcii cu terasa) ȘI 

PARȚIALĂ corp C3 (extindere construcție C1) și CONSTRUIRE SALA DE 

EVENIMENTE" - Municipiul Alba Iulia, Șoseaua DN1, nr 4, județul Alba 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Alexandru Damian: ”Este vorba de ansamblul de evenimente Hanul dintre Sălcii, 

unde așa cum titlul proiectului spune, se propune demolarea unei părți din construcții. 

Aici pe imaginea din satelit se propune demolarea corpului din față al clădirii  și parțial 



un corp un pic mai la nord și se propune construirea unei săli de evenimente noi de la 

zero. Este vorba de propunerea cu portocaliu mai închis și portocaliu  mai deschis. Se 

amenajează o zonă de parcare undeva mai la nord pe terenul proprietarului și se 

reconfigurează parcările  existente la intrarea în complexul de evenimente.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu, Raul 

Sebastian Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 376/2023   
 

  Părăsește sala de ședință domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 
 

  15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

pentru construire "LOCUINȚĂ UNIFAMILIALĂ, BAZIN ECOLOGIC VIDANJABIL 

ȘI ÎMPREJMUIRE-Municipiul Alba Iulia,Str. Hera, nr. 25, județul Alba   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul 

de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Dumitru Nicolae Alexandru care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Dumitru Nicolae Alexandru: ”Comisia  a avizat favorabil acest proiect de 

hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Alexandru Damian: ”Suntem în zona Schit Șeigău unde am aprobat aproape în 

fiecare lună câte un astfel de proiect. Este vorba despre strada Hera. În urmă cu 

aproximativ un an de zile a fost aprobată o documentație  și în baza ei a fost emisă o 

autorizație de construire. Și construcția este aproape finalizată. Se propune pe terenul de 

la nord de această casă amenajarea unei alte locuințe cu bazin vidanjabil.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar,  Alin Stanciu, Raul Sebastian 

Tudorașcu, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 377/2023   
 

   Marius Filimon: ”La solicitarea colegilor, vă propun o pauză de cinci minute.” 

 



 

 Marius Filimon: ”Reluăm ședința. Sunt prezenți 19 consilieri. Lipsește domnul 

consilier Raul Sebastian Tudorașcu și doamna consilier Nanu Dana Elisabeta. 
 

  16. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii temporare a unui imobil 

– teren, din administrarea Consiliului Local al Municipiului Alba Iulia în 

administrarea Consiliului Județean Alba 

 Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei  - care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect de 

hotărâre. 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și 

nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Florin Magda: ”Bună ziua. Este vorba de aprobarea transmiterii temporare a 

unui imobil – teren, din administrarea Consiliului Local al Municipiului Alba Iulia în 

administrarea Consiliului Județean Alba. Având în vedere Hotărârea Consiliului 

Județean nr. 62/17. 02. 2023 prin care a fost încuviințată cererea  adresată Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia pentru transmiterea unui imobil-teren  situat 

administrativ în municipiul Alba Iulia ”Acces la bastionul Sfântul Mihail”, propunem  

spre dezbatere transmiterea acestui teren în suprafață de 58 mp care se află pe lista 

monumentelor istorice. Și dreptul de administrare se va constitui în favoarea  

Consiliului Județean Alba  pe o perioadă de 10 ani, începând  cu data semnării 

contractului cadru. Mai precis, este vorba de terenul care este vis a vis de Catedrala 

Reîntregirii, în zona spitalului de Psihiatrie sau a Muzeului Museicon. De asemenea, 

propunem și aprobarea contractului cadru de administrare.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 378/2023    
 

  17. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 



două camere de gardă, în suprafață de 53,92 mp fiecare, situate în Municipiul Alba 

Iulia, Cetatea Alba Carolina, la parterul Porții a III-a 

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Florin Magda: ”Proiectul privește aprobarea închirierii prin licitație publică a 

două camere de gardă în suprafață de 53,92 mp fiecare, situate în municipiul Alba Iulia, 

Cetatea Alba Iulia. La parterul porții a III -a mai precis. Propunem închirierea pe o 

perioadă de cinci ani cu posibilitatea de prelungire, în scopul desfășurării de activități 

comerciale de tip vânzare produse artizanale, suveniruri, presă, carte, informare 

turistică, produse de patiserie, cofetărie care nu necesită preparare la fața locului, 

băuturi răcoritoare, a celor două camere de gardă, având suprafața utilă de 53,92 mp 

fiecare, cu acces separat. Prețul de pornire a licitației, având în vedere raportul de 

evaluare pe care l-am comandat și l-am primit este de 270 euro lunar pentru fiecare 

dintre cele două spații. De asemenea, propunem aprobarea caietului de sarcini a 

licitației, a fișei de date a procedurii de licitație și  contractul cadru, conform anexelor 1, 

2 și 3 la prezentul proiect.” 

  Marius Filimon: ”Domnul Mihai Ariciu, vă rog să vă spuneți părerea.” 

  Ia cuvântul domnul Mihai Ariciu care dorește ca una dintre camerele de gardă să 

aibă destinația de minigalerie culturală. Să aibă prioritate partea culturală în limita 

posibilităților legale. 

  Pleșa Gabriel: ”Vreau să vă întreb. Fiind două spații acolo, nu putem modifica ca 

unul să aibă strict destinația aceasta?” 

  Florin Magda: ”Noi îl vom scoate la licitație.” 

  Popescu Antoniu Emil: ”O mică remarcă. Aveți posibilitatea inclusiv de a solicita 

să vă punem la dispoziție  un spațiu în Palatul Principilor pentru că și acolo este o zonă 

generoasă și mai ales pentru obiectul dumneavoastră de activitate s-ar preta foarte bine. 

Sigur, dezbatem în ceea ce privește Poarta IV.” 

  Segiu Nicolae Vârtei: ”Aș face eu un amendament, domnule președinte, apropo 

de solicitarea de mai devreme a domnului. Haideți să completăm activitățile comerciale 

și să includem și activități comerciale în domeniul artistic. Ulterior, la momentul 

elaborării caietului de sarcini să se țină cont și de acest aspect. Eu am mai avut o 

discuție cu privire și la spațiile din cetate. Eu cred că acolo trebuie să fim foarte atenți  

pentru că am înțeles că pe o singură căruță s-a plătit mai mult decât au plătit toate 

spațiile într-un an de zile. Nu e ok. Și nu neapărat din prisma spațiului. Dar sunt foarte 

multe spații în care nu se întâmplă absolut nimic fără a aduce o plus valoare orașului. Și 

eu revin la solicitarea mea. Haideți să verificăm fiecare contract în parte să vedem care 

a fost obiectul, scopul contractului. Pentru că dacă nu, eu consider că ar putea fi 

reziliate foarte multe dintre ele.” 

 

 Ia cuvântul domnul Nicoară Iancu Emil care ridică probleme legate de Cetate și 



de spațiile din Cetate. 
 

 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Să se modifice al doilea rând. În scopul desfășurării de 

activități comerciale de tip artistic, vânzare suveniruri și așa mai departe. Adică, să 

includem un cuvânt acolo. Artistic.” 

  Medrea Bogdan: ”În viitorul  regulament pe care o să îl discutăm, vă rog să vă 

aplecați asupra acelor spații care sunt nepopulate și fără viață. Dar sunt partea cealaltă 

care chiar funcționează și care au dat viață cetății. Dar haideți să vedem și limita 

decenței la o parte dintre ele. Și probabil că știți la ce mă refer. Unele spații nu mai 

respectă limita decenței după anumite ore.” 

  Marius Filimon: „Supun la vot amendamentul domnului Vârtei. Cine este 

pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

  Marius Filimon: „Supun la vot proiectul cu amendamentul. Cine este pentru? 

Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 19 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius 

Filimon, Florea Victor Paul, Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  

Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 379/2023    
 

  Părăsește ședința domnul consilier Ioan Fulea. 

  

  18. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință gratuită către 

Parohia Ortodoxă ”CETATE II” Alba Iulia a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

str.Energiei, nr.2A 

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Florin Magda: ”Ca urmare a cererii înregistrate la Primăria Alba Iulia, Parohia 

Ortodoxă Cetate II solicită prelungirea actului de proprietate pe terenul pe care s-a 

ridicat biserica cu Hramul Sfântul Mina. Precizez faptul că a fost completată această 

cerere cu o nouă cerere prin care s-a corectat cererea inițială. Pentru că actul inițial prin 



care a fost dat în folosință cu titlu gratuit acest teren, nu conferea și dreptul de 

proprietate și a expirat în 2022. Ca urmare, supunem dezbaterii aprobarea transmiterii 

în folosință gratuită a terenului în cauză către această parohie pe 25 de ani.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, 

Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 380/2023    
 

   

 Florin Magda: ”Dacă îmi dați voie să prezint și proiectul nr. 28.” 

 

  Revine on line domnul consilier Ioan Fulea. 
 

  28.  Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul privat municipiul Alba Iulia, aprobat prin HCL nr.334/2022   

  Se dă cuvântul d-lui Florin Magda – șef Serviciu contracte, patrimoniu -  care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Florin Magda: ”Este vorba de Hotărârea nr. 344/2022 pentru care propunem să 

fie actualizată cu pozițiile trecute începând de la 22 la poziția 35 având în vedere 

prevederile legale care ne obligă să facem acest lucru.„ 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 381/2023   
 

 Marius Filimon: ”Revenim la proiectul nr. 19.” 

 

  19.  Proiect de hotărâre cu privire la propunerea de atribuire prin ordin al 

prefectului județul Alba a cotei de 32/416 mp teren intravilan înscris în CF.nr.73196 



– C1- U2 Alba Iulia cu nr.top. 4354/32/1/1/VIII situat în Alba Iulia,str. Apulum, nr.4, 

Bl.AC26, Ap.8, Jud. Alba în favoarea numiților Lupu Bujor Ștefan și Lupu Maria 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”Propunere de atribuire  prin ordin al prefectului a cotei de 32 

din 416 mp de teren aferent apartamentului, strada Apulum, nr. 4.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 382/2023    
    

  20. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei către Municipiul Alba Iulia, 

a unui imobil-(drum)înscris în CF nr.96596 în suprafaţă de 122 mp, aferent străzii 

Milenium aflat în proprietatea numiților Todea Constantin Milu și Todea Maria   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”Proiectul nr. 21 și nr. 22 sunt asemănătoare. Donație 122 mp 

- teren  aferent străzii Milenium. La proiectul nr. 21 este tot o donație de 19 mp, teren 

aferent străzii Hațeg.„ 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 



 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 383/2023   
 

   21. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei către Municipiul Alba Iulia, 

a unui imobil-(drum) înscris în CF nr.109983 în suprafaţă de 19 mp, aferent străzii 

Hațeg aflat în proprietatea numiților Gherman Marcel și Gherman Daniela 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 384/2023   
 

  22. Proiect de hotărâre cu privire la propunerea de atribuire prin ordin al 

Prefectului județul Alba a cotei de 21/212 mp teren intravilan înscris în CF.nr.70576 

- C1-U6 Alba Iulia cu nr.topo.2308/1/70/VI situat în Alba Iulia, str.Arieșului nr.17, 

Bl.219, Ap.6, Jud. Alba în favoarea numiților Danciu Constantin și soția Danciu 

Maria 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”Proiectele nr. 22 și nr. 23 sunt asemănătoare. Atribuire prin 

ordin al prefectului a cotei de 21 din 212 mp a unui teren aferent apartamentului, strada 

Arieșului, nr. 17. La proiectul nr. 23 este asemănător. Teren aferent casei de locuit, 

strada Ferdinand, nr. 57A.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean 



Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, 

Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 385/2023   
 

 Părăsește ședința domnul consilier Lupea Ioan Gabriel. 
 

   23. Proiect de hotărâre cu privire la propunerea de atribuire prin ordin al 

prefectului județului Alba a suprafeței de 602 mp teren intravilan înscris în 

CF.nr.77104 – Alba Iulia cu nr.topo.1677/2, 1678/2 situat în Alba Iulia, 

bld.Ferdinand I nr.57A, Jud. Alba în favoarea numiților Leahu Groza Dorina 

Georgeta și soțul Leahu Groza Titus 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, 

Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 386/2023   
 

  Părăsește sala de ședință domnul consilier Dumitru Nicolae Alexandru și 

doamna consilier Câmpeanu Vlad Ioana. 
 

  24. Proiect de hotărâre privind luarea la cunostință a Declaraţiei de renunțare 

la dreptul de proprietate autentificată sub nr. 876/12.07.2023, aprobarea preluării și 

înscrierii dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia – domeniul privat a 

imobilului (teren) în suprafață de 2001 mp, situat în Alba Iulia, str. Orizont 14   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 



agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei  - care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și 

nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Alexandru Nicola: ”Proiectul nr. 24 și nr. 25 sunt asemănătoare. Este vorba de 

renunțarea dreptului de proprietate asupra unui imobil, str. Orizont 14. La proiectul      

nr. 25 tot așa. Imobil aferent străzii Spiru Haret.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 16 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana,   Marius Filimon, Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, 

Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  

Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 387/2023   
 

  25. Proiect de hotărâre privind luarea la cunoștiința a declarației de renunțare 

la dreptul de proprietate autentificată sub nr.709/7.06.2023, aprobarea preluării și 

înscrierii dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia- domeniul privat a 

imobilului (teren) în suprafață de 493 mp situat in strada Spiru Haret 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei  - care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și 

nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 16 voturi pentru Bucureștean 



Narcisa Ioana,   Marius Filimon, Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, 

Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina 

Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  

Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 388/2023   
 

 Revine în sala de ședință domnul consilier Dumitru Nicolae Alexandru. 
 

  26.  Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință care va 

conduce lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada octombrie - 

decembrie 2023 

  Se prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei  - care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect 

de hotărâre. 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și 

nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Pleșa Gabriel: ”Din câte știu, ar urma grupul PSD.” 

  Marius Filimon: ”Vă rog să faceți propuneri.” 

  Medrea Bogdan: ”Propunerea noastră este Narcisa Ioana Bucureștean.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul de 

hotărâre împreună cu propunerea făcută. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu propunerea a fost votat  cu 17 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana,  Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina 

Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 389/2023 

  

  Revine în sala de ședință domnul consilier Dumitru Nicolae Alexandru. 

   

  27.  Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici -

faza proiect tehnic -pentru obiectivul de investiții: ”RENOVAREA ENERGETICĂ 

MODERATĂ A CLĂDIRILOR PUBLICE – COLEGIUL NAȚIONAL HCC DIN 

MUNICIPIUL ALBA IULIA” 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 



avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Este vorba de proiectul de hotărâre privind actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici -faza proiect tehnic -pentru obiectivul de investiții: 

”RENOVAREA ENERGETICĂ MODERATĂ A CLĂDIRILOR PUBLICE – 

COLEGIUL NAȚIONAL HCC DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA”. Aici aș vrea să fac 

o precizare. În anexa la proiect s-a omis defalcarea eligibilului și neeligibilului.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Mai știți valorile anterioare?” 

  Daniel Stan: ”Eligibilul a rămas la fel. Că avem contract de finanțare, neeligibilul 

a scăzut cu un milion trei sute.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eligibilul de ce s-a modificat?” 

  Daniel Stan: ”Pentru că am avut măsuri ISU pentru autorizare. Și am făcut două 

compartimente. Și am renunțat.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, 

Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 390/2023 

 

  Alexandru Nicola: ”Dacă îmi dați voie să prezint și proiectul nr. 30.„ 

  30. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare date 

-rectificare suprafață a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Calea Moților nr.95, 

Bl.M2A, ap.2 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”Avem o documentație de actualizare privind rectificarea de 

la 4 la 9 metri pentru un imobil de pe Calea Moților, nr. 95. Propunem această 

rectificare pentru clarificarea situației.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, Florea 

Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina 

Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 



 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 391/2023   
 

  Marius Filimon: ”Revenim la proiectul nr. 29.” 

  29. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor și tarifelor la Muzeul Palatul 

Principilor Transilvaniei 

  Se dă cuvântul d-lui Robert Roman  – director Muzeul Palatul Principilor 

Transilvaniei – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Robert Roman: ”Bună ziua. Este vorba de taxele și tarifele care vor fi practicate 

pentru accesul în Muzeul Palatul Principilor Transilvaniei, respectiv biletele de acces la 

expoziția permanentă, expoziția temporară sau taxe de utilizare temporară pentru 

evenimente speciale. Proiectul a parcurs procedura de transparență decizională. În urma 

hotărârii consiliului de administrație s-au solicitat niște modificări  respectiv eliminarea 

noțiunii de familie pentru biletele prevăzute la punctul 3 din anexa 1, în așa fel încât să 

nu creăm discuții în ceea ce privește formatul familiei. Pot exista familii monoparentale 

nu doar cu ambii părinți. Totodată au mai fost solicitate de către consiliul de 

administrație  modificări în ceea ce privește  definirea clară a modului de acordare a 

anumitor reduceri, respectiv pentru pensionari  cuponul de pensie, iar pentru elevi și 

studenți carnetul de elev respectiv carnetul de student sau legitimație de student, aflate 

în perioadă de valabilitate. În discuția de azi din comisie s-a discutat și s-a convenit la 

înlocuirea noțiunii de pensionar din tipul biletului în bilete pentru senior iar modalitatea 

de acordare a acestei facilități să fie pe baza  dovedirii vârstei de la 65 de ani în sus să 

poată beneficia adulții de un astfel de tarif. Iar pentru elevi și studenți limitarea 

acordării acestor facilități  la vârsta de maxim 26 de ani.„ 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Am o întrebare. Robert! Expoziție permanentă și 

expoziție temporară vor fi delimitate cumva? Adică, cei care cumpără bilete la 

expoziția temporară nu vor avea acces și la cea permanentă?” 

  Robert Roman: ”Vor fi două circuite de vizitare separate, exact cum există în 

orice alt muzeu.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Legat de comisie, am vrut să spun că avizul este favorabil 

cu amendamentele prezentate.” 

  Florea Victor Paul: ”Având în vedere că este un proiect suplimentar pe ordinea de 

zi și nu am putut să îl studiez din scoarță în scoarță, și poate există chestia  asta și nu am 

gasit-o eu. Oare pentru persoanele care pot dovedi că au domiciliul în Alba Iulia, există 

pentru biletul de acces o reducere specială pentru a încuraja cetățenii din Alba  să 

viziteze acest punct de interes local?” 

  Robert Roman: ”Nu. Nu este. Nu am considerat că ar trebui să facem diferența 

între adulți locuitori ai municipiului Alba Iulia și ceilalți din țară sau alții.” 

  Florea Victor Paul: ”Din punctul meu de vedere, eu cred că ar trebui să facem o 

diferență iar dacă se poate să punem un amendament  cu o reducere pentru cei care sunt 



și au buletinul în municipiul Alba Iulia. Mi se pare o idee bună.” 

  Pleșa Gabriel: ”Domnule consilier! Haideți să mergem etapizat. Haideți să dăm 

drumul la proiectul acesta odată care din păcate nu mai avem  decât o lună de zile.„ 

  Florea Victor Paul: ”Aia e o problemă! Că nu se mai face în timp. Este o 

propunere, un amendament cu 20% reducere pentru persoanele care sunt cetățeni ai 

municipiului Alba Iulia.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Am și eu un amendament. Am discutat și cu privire la 

traseul  celor trei fortificații.  Nu putem să acordăm gratuitate pentru grupuri  de elevi, 

studenți care vin în excursie sau cu școlile?” 

  Robert Roman: ”Există tarif de grup.„ 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Atunci, îmi retrag amendamentul.” 

  Marius Filimon: ”Domnul Florea! Vă mențineți amendamentul?” 

  Florea Paul Victor: ”Da.” 

  Marius Filimon: ”Supun la vot amendamentul domnului consilier Florea Victor 

Paul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 1 vot pentru Florea Victor 

Paul, 1 vot împotrivă Sandu Cornel Stelian și 16 abțineri Bucureștean Narcisa Ioana, 

Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon,   Ioan Fulea, 

Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, Alin Stanciu,  

Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

  Marius Filimon: „Nu a trecut amendamentul. Supun la vot proiectul. Cine este 

pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, 

Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 392/2023 

     

  31.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării HCL nr. 126/2017 privind 

aprobarea proiectului Conservarea, Restaurarea și Valorificarea durabilă a 

ansamblului Palatului Principilor din Alba Iulia – Centru Expozițional Corp 

Principal „E”, a cheltuielilor legate de proiect și a acordului de parteneriat cu 

Ministerul Apărării Naționale și cu Ministerul Culturii și Identității Naționale, cu 

modificările și completările ulterioare 

  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    



  Crina Dumitrescu: ”Bună ziua. Prin acest proiect vă solicităm majorarea 

contribuției locale, contribuție proprie la proiectul de care s-a discutat înainte pentru a 

iniția un act adițional la contractul de finanțare. Valoarea totală cu care s-a majorat acest 

proiect este deja aprobată în bugetul local în ședința din august unde vi s-a prezentat în 

extenso pentru ce a fost nevoie de aceste sume de bani. Este vorba de dotări, mobilier 

pentru a putea operaționaliza muzeul în vederea intrării în circuit și acreditării 

acestuia.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, 

Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 393/2023    

 

   32. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice, faza Studiu de 

fezabilitate și indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: ”Înființarea 

centrului de colectare prin aport voluntar” în Municipiul Alba Iulia 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Proiect de privind aprobarea documentației tehnice, faza Studiu de 

fezabilitate și indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: ”Înființarea 

centrului de colectare prin aport voluntar” în Municipiul Alba Iulia.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Am întrebat și în comisie. În documentație se face referire 

că rata de finanțare a investițiilor este sută la sută din valoarea cheltuielilor eligibile ale 

proiectului iar la sursa de finanțare se menționează  că este finanțat din bugetul de stat, 

bugetul local și alte surse. Și știu că a mai fost un proiect depus pe PNRR. Nu se face 

referire deloc la proiectul PNRR. Și am întrebat și de stadiul proiectului respectiv. Există 

încheiat contract de finanțare? În ce stadiu e?” 

  Daniel Stan: ”Da. Contract de finanțare avem cu PNRR-ul. Acum suntem la faza 

SF.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Atunci poate ar fi bine la finanțarea investiției să 

completați acolo cu prima sursă partea de finanțare nerambursabilă.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 



Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,  Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, 

Corina Rotar, Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 394/2023 

 

 Părăsește ședința domnul consilier Claudiu Marean. 
 

  33.  Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor 

Publice și Administrației, prin Compania Naționalăp de Investiții ”C.N.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții: 

”REABILITARE, DOTARE ȘI MODERNIZARE SPAȚII CINEMATOGRAFICE 

COLUMNA DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA” în cadrul Programului Național de 

Construcții de Interes Public sau Social, Subprogramul ”SĂLI DE CINEMA” 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Daniel Stan: ”Este vorba de fostul cinematograf din strada Nicolae Titulescu, nr. 

10 de aici din centru.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Proiectele nr. 33 și 34 sunt fostele proiecte 9 și 10, cu 

modificarea titlului.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,   Medrea Bogdan, 

Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, 

Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 395/2023 

 

  34.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza 

Documentație de Avizare a Lucrărilor de Investiții, pentru obiectivul de investiții: 

”REABILITARE, DOTARE ȘI MODERNIZARE SPAȚII CINEMATOGRAF 

COLUMNA DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA 

  Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela – președinte comisie -  care 

prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 



  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Daniel Stan: ”Avem indicatorii care sunt la fel. Numai denumirea se schimbă.” 

  Marius Filimon: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Marius Filimon, 

Florea Victor Paul,  Ioan Fulea, Gavrilă Paven Ionela, Ionuț Horșa,   Medrea Bogdan, 

Medrea Petru Gabriel,  Oltean Sabina Larisa, Popescu Amtoniu Emil, Corina Rotar, 

Sandu Cornel Stelian, Alin Stanciu,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 396/2023 

 

  Diverse: 

 Marcel Jeler: „Aveți o circulară de la Prefectură cu o situație intervenită față 

de o întrebare a unui consilier local de la Cricău, dacă există o situație de conflict de 

interese în cazul în care dânsul a participat la votarea unui act administrativ cu 

caracter normativ iar după aceea în calitate de cetățean a localității beneficiază și el 

de prevederile acestuia. Eu știu ... care să îl ducă în stadiul de conflict de interese. 

Răspunsul lor ... citiți-l! E interesant! Personal nu sunt de acord cu ei.” 

     

  Marius Filimon: „Discuții, intervenții dacă mai aveți? Dacă nu, declar ședința 

de azi închisă.” 

    

    Alba Iulia,  27 septembrie 2023 

 

 

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general 

                        Consilier                                                 Marcel Jeler 

                    Marius Filimon               
         


